
Openstaande vragen Energienoodfonds n.a.v. I&O 12-01-2023 

 

1. Hoeveel financiële ruimte is er over in het energiefonds (Stadsbelang) 
€ 7.000,-.  
In de berekening is echter geen rekening gehouden met de ledverlichting die bij de 
sportverenigingen is gerealiseerd. Verwachting is dat er in de praktijk een ruimer budget 
beschikbaar zou zijn voor maatwerk. 

 

2. Zijn er nog mogelijkheden die we naar voren kunnen halen en subsidies voor 
energiebesparende maatregelen? (VVD) 

Het revolverend fonds is een belangrijke subsidieregeling waar verenigingen en aanbieders gebruik 
van kunnen/moeten maken. Daarnaast kunnen sportaanbieders gebruik maken van de BOSA-
subsidie (landelijke regeling). Verenigingen kunnen tot 30% subsidie ontvangen op duurzame 
maatregelingen. 

 
3. Klopt de berekening die is opgenomen in het voorstel (VVD) 

Deze klopt volledig. 
 

4. Verenigingen met eigen vastgoed moeten gestimuleerd worden om te 

verduurzamen, zijn hier al concrete doorzichten over? (CDA) 
Ja, er is intensief contact met alle partners over de (on)mogelijkheden van verduurzamen. Partners 

hebben ook onderling contact om elkaar te helpen en te ondersteunen. Naast de opvraag van de 
energielasten worden de partners gewezen en geadviseerd op de quick-wins en slow-wins.  
 

5. Zou je kunnen aangeven wat de verwachte extra kosten zijn bij inwerkingtreding 
van de - beoogde - lokale regeling miv 1 nov 2022 in plaats van 1 jan 2023? 

De berekening en uitvraag is gebaseerd op jaarlijkse energielasten (referentie 2019) en niet 
maandelijkse lasten. In het laatste kwartaal (koude periode) zijn de energielasten hoog.  

 
6. Extra kolom gemeentelijk vastgoed en wie zelf eigenaar is (CDA) 

Ja dat is mogelijk. 
 

7. Hoe wordt de groep die niet in beeld is gevonden? (D66) 
De nadere regel wordt gepubliceerd en lokaal wordt er via social media en pers aandacht 

aangegeven. De buurtsportcoaches en de cultuurcoaches zijn veelal in de wijk. Zij zijn een 
belangrijke schakel om elke aanbieder in beeld te krijgen en te houden. 

 
8. Zijn er problemen bij verenigingen die geen vastgoed huren van de gemeente? 

(DG) 
Alle verenigingen/aanbieders ook met eigen vastgoed zijn in beeld. Deze aanbieders ervaren 
vanzelfsprekend ook een hogere energielast. Het energienoodfonds is ook voor hen een uitkomst. 

  
 
 

 
 


